
Styremøte i Norsk Spaniel Klub  

avdeling Sogn og Fjordane 

2- juni 2020 Skype frå kl 20.00 til 21.25 

Til stades: Laila Røneid, Inger Handegård, Hilde Rotihaug , Linn Didriksen Solsvik (vara)   

Nr Gjennomgang av saker frå forrige møte Kven gjer kva når 

 Referatet frå forrige møtet vart godkjent  

10/20 Dommarutdanning jakt 
Linn Didriksens Solsvik er oppfordra av styret å starte si 
dommarutdanning. Me har fått melding om at jaktkomiteen og HS 
er positive til at Linn startar si dommarutdanning. 

 

12/20 Dommarutdanning ettersøk 
Dei to elevane me har får etter planen fullført elevarbeidet på 
blodspor på prøvane våre i juni. 

 

13/20 Sporprøven på Eid 13-14 juni 
Det er påmeldt 5 EK og 8 AK. Me har dommarar i Sogn og Nordfjord. 
 

Inger prøver å få kabalen til 
å gå opp og lærer Linn opp i 
dogweb 

14/20 Prøven på Eid 14. juni er utsett – ny dato vert 16. august 
Er prøve på Sykkulven/Utvikfjellet laurdag.   

Hilde tek ansvar for denne 
og prøven går på Eid 
Laila søker NKK om ny dato. 

15/20 Sporprøven i Årdal 20-21 juni 
Det er 3 i AK og 6 i EK 

Laila lagar oversikt og 
kontaktar dommarar. 

16/20 Sporprøven i Luster – kveldsprøve – 24-25 juni 
Det er påmeldt 1 i EK. Inger kan dømme og kan vera NKK rep. 

Laila lagar oversikt 

17/20 Bevegelege prøver – få ut info til dommarane 
Er ikkje sendt ut info enno 

Laila sender ut info til 
dommarane 

 Nye saker  

18/20 Apportvilt 
Me treng apportvilt – får kanskje bestilt gjennom Oslo/Akershus til 
neste års trening/prøver. Ernst Inge gir oss ei måke 

Alle jobbar vidare med 
dette. Linn hentar måka. 

19/20 Jaktsamling/introduksjon 31 mai i Sunnfjord hundepark 
Det var 6 plassar og alle påmeldte medlemmer fekk plass. 
Kjekt med nye, aktive i klubben og også ein junior. 
Fint område for enkel søkstrening. Uegna for vannapport.  
Veldig flinke hundar/førarar. Planlegg ny samling før JAL-prøven. 
Deltakarane vert lagt til ei FB-gruppe for vidare kontakt. 
Ein hund kunne ikkje delta på grunn av løpetid. 

Linn får ansvar 

20/20 Dommar til utstillinga i Naustdal 
Me har svensk dommer til spesialen. Kva skjer?  
Hilde sjekkar overnatting. To hytter. 

Laila har kontakt med 
Sunnfjord hundeklubb som 
er teknisk arrangør og som 
me samarbeider med.  

21/20 Økonomi 
Halvårsrapport vert lagt fram for styret via FB-gruppa. 

Inger har ansvar 

 

Neste styremøte:  Tirsdag 11 august kl. 20.00 – Laila lagar arrangement og kallar inn 


